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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem biztosítják a Cholnoky lakótelep lakóinak a
gyalogos átkelési lehetőséget a Látóhegyre?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sokévnyi várakozás után végre teljesült valamennyi veszprémi lakos kívánsága: a 8-as főút elkerülő
szakaszának korszerűsítési munkálatainak kivitelezése megkezdődött, ezáltal az útszakasz nagyobb
teherbírásúvá, 2x2 sávossá válik fizikai elválasztósávval, helyenként zajvédő falakkal.

Azonban  a  kivitelezési  munkálatok  során  kimaradt  a  gyalogos  átkelés  biztosítása  a  Cholnoky
lakótelepről  a  Látóhegyre.  A lakótelep lakóinak egyik  legkedveltebb kikapcsolódási  célpontja  a
Látóhegy  –  ide  járnak  kocogni,  futni,  biciklizni,  kutyát  sétáltatni.  Porga  Gyula  veszprémi
polgármester korábbi tájékoztatása szerint az átkelési  lehetőségre a későbbiekben az Almádi úti
kereszteződésben lesz lehetőség, ez azonban legalább 2 kilométeres kitérőt jelent.

Tisztelt Miniszter Úr!

A lakosok kérésével ellentétben miért nem épül gyalogos átkelőhely az érintett szakaszon?


